



GGD GHOR Stuurgroep 'Oplossing 2 (IZB) app.'

Datum: 10 november 2020 18:30

Locatie: Webex

Verslag: 5.1.2e & 5.1.2e

Aanwezig:

- 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e GGD Fryslân, voorzitter
- 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e GGD Haaglanden
- 5.1.2e 5.1.2e GGD GHOR Nederland
- 5.1.2e 5.1.2e GGD Rotterdam Rijnmond
- 5.1.2e 5.1.2e VWS
- 5.1.2e 5.1.2e VWS
- 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e VWS
- 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e VWS
- 5.1.2e VWS
- 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e VWS
- 5.1.2e VWS

Agenda lid

- 5.1.2e 5.1.2e VWS
- 5.1.2e 5.1.2e VWS

Afwezig

- 5.1.2e 5.1.2e GGD Utrecht
- 5.1.2e GGD GHOR Nederland
- 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e GGD GHOR Nederland
- 5.1.2e 5.1.2e VWS

1. Welkom en opening

De voorzitter opent de vergadering om 11:00

5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e stelt zich voor. Hij is de nieuwe projectleider voor oplossing 2 binnen VWS.

5.1.2e 5.1.2e is afwezig vanwege ziekte. De stuurgroep wenst hem veel beterschap.

De voorzitter vraagt of er aanvulling zijn voor de agenda. Hier zijn geen verdere opmerkingen over.

2. Aanpak en realisatie 'Oplossing 2 (IZB) app'

Stand van zaken omtrent de realisatie van Oplossing 2 wordt besproken. 5.1.2e geeft een update. Er is een tijdelijke alternatieve partner voor de hosting gevonden genaamd Intermax. De planning is hierop verder aangepast en staat in het PvA in bijlage 3. Eind november start de praktijktest bij 5 GGD'en. Eind van dit jaar of begin volgend jaar zal nu de uitrol plaatsvinden naar alle GGD'en.



3. Mail functionaliteit om de index te ondersteunen

5.1.2e Het is vastgesteld dat het informeren van contacten via de app als functionaliteit niet geschikt is bevonden op het gebied van informatiebeveiliging (IB) en privacy. Er is nu een voorstel ontwikkeld om de contacten van de index te informeren d.m.v. veilige email. Hierin zijn de IB en privacy problemen wel te overkomen maar deze uitwerking is op het gebied van gebruiksvriendelijkheid misschien minder effectief. Hier wordt nog aan gewerkt.

Opmerkingen vanuit de stuurgroep:

- 5.1.2e geeft aan in het vervolg de te nemen besluiten graag in de agenda terug te zien

Verder zijn er geen opmerkingen vanuit de stuurgroep. De voorzitter geeft aan dat het akkoord is om dit verder te onderzoeken.

4. Aanpak omtrent portalen

5.1.2e Er worden op dit moment twee parallele portalen ontwikkeld, het tijdelijke en het duurzame portaal. Er is uit de huidige praktijk gebleken dat het lastig is om deze twee portalen tegelijkertijd te ontwikkelen o.a. door capaciteitsbeperkingen. Voor de verdere uitwerking van de beide portalen zijn drie scenario's omschreven in de notitie. Hiervan heeft scenario 2 de voorkeur waarin de capaciteit van het UX team wordt uitgebreid zodat er genoeg input beschikbaar is voor de twee portalen. Is de stuurgroep het eens met deze aanpak?

Opmerkingen vanuit de stuurgroep:

- 5.1.2e geeft aan graag aanvullende toelichting te ontvangen. 5.1.2e geeft aan dat op dit moment de gelijktijdige ontwikkeling van zowel het tijdelijke als het duurzame portaal niet optimaal bediend kunnen worden. Het uitgangspunt is namelijk ook dat BCO-medewerkers niet overvraagd worden. Om dit te ondervangen is er uitbreiding van het UX team nodig. De verwachting is dat dit uiteindelijk geen vertraging oplevert voor de uitrol van oplossing 2.

Verder zijn er geen opmerkingen vanuit de stuurgroep. De voorzitter stelt daarmee het voorgestelde scenario vast.

5. Governance Stuurgroep

5.1.2e Vanwege de grotere omvang van de ontwikkeling van oplossing 2 is er behoefte gekomen om de governance van oplossing 2 verder te stroomlijnen. Dit wordt nu verder uitgewerkt door 5.1.2e 5.1.2e in het huidige voorstel is het de bedoeling om de stuurgroep eens in de twee weken te houden om dan de strategische hoofdlijnen van oplossing 2 te bespreken. Elke week vindt er daarnaast tactisch overleg plaats in drie verschillende clusters; ontwikkeling, externe communicatie en beheer. 5.1.2e geeft aan dat de stukken hierover voor de stuurgroep van 13 november worden gedeeld. (Let op aanvangstijd verplaatst naar 09:00 uur)

Opmerkingen vanuit de stuurgroep:

- 5.1.2e geeft aan dat zij over de afgelopen periode eigenlijk als enige IZB arts in de stuurgroep aanwezig geweest is. 5.1.2e neemt dit mee in het voorstel over de governance.

De voorzitter geeft aan dit agendapunt vrijdag 13 november verder inhoudelijk te bespreken.

6. Verlenging inzet VWS ontwikkeling Oplossing 2

5.1.2e de overdracht van oplossing 2 zou in december plaatsvinden. Na overleg met verschillende partijen is het beeld naar boven gekomen dat dit waarschijnlijk niet reëel is. Met name de doorontwikkeling van oplossing 2 dreigt vertraging op te lopen mocht deze planning worden



aangehouden. Op 15 december lopen de contracten af van verschillende ontwikkel partijen. Hiervoor wordt gekeken door VWS wat er juridisch mogelijk is om dit te verlengen. Als het juridisch mogelijk blijkt om de ontwikkelpartijen met een half jaar te verlengen, zou een dergelijk aanbod van VWS dan positief worden ontvangen door de GGD'en ?

Opmerkingen vanuit de stuurgroep:

- 5.1.2e geeft aan geen knip in de bemensing te willen bij oplossing 2. Dit kan namelijk tot vertraging leiden. Hierom voor het verlengen van de samenwerking.
- 5.1.2e geeft aan ook voor de verlenging van de termijn te zijn en wil graag dat de oplossing voor de 3^e golf gereed is.
- 5.1.2e onderschrijft het voorstel ook. Geeft aan dat het landelijke testbeleid omtrent asymptomatisch testen misschien wordt aangepast en of iemand hier iets meer over kan vertellen. 5.1.2e geeft aan dat dit klopt maar dat de impact hiervan op CoronaMelder en oplossing 2 zeer beperkt is. 5.1.2e geeft aan dat dit verder wel veel gaat veranderen bij de GGD'en. 5.1.2e stelt voor deze discussie buiten de stuurgroep voort te zetten.

Verder zijn er geen opmerkingen vanuit de stuurgroep. De voorzitter geeft aan hiermee het aanbod te steunen.

7. Bespreken PvA V0.954

Geen opmerkingen vanuit de stuurgroep over de nieuwe versie van het PvA.

8. Rondvraag en sluiting

De voorzitter informeert of er nog iets is voor de rondvraag.

- 5.1.2e vraagt of er nu voor scenario 2 is gekozen bij agendapunt 4. 5.1.2e geeft aan dat dit het geval is
- 5.1.2e vraagt bij wie hij moet zijn voor bepaalde vragen nu 5.1.2e niet aanwezig is. 5.1.2e geeft aan dit te doen.
- 5.1.2e geeft aan graag een ordentelijkere stukken stroom te zien. 5.1.2e onderschrijft dit.

De voorzitter sluit de vergadering om 19:05



Actielijst

Nr.	Actie	Wie	Afgehandeld op
1.	Uitwerken voorstel governance 5.1.2e	5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e	11 november